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PROTOKÓŁ Nr IV/2023 

 

 

z obrad IV SESJI 

RADY SENIORÓW MIASTA KRASNYSTAW 

 KADENCJI 2022-2026 

która odbyła się w dniu 
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Radni Rady Seniorów obecni na sesji: 

 1. CIECHAŃSKA-MARUCHA Anna 

 2. DOMAŃSKI Kazimierz 

 3. GARBAL Jolanta 

 4. GREGOROWICZ-MYKA Zofia 

 5. HARATYM Teresa 

 6. HUS Urszula 

 7. MARCINIEWICZ Wiesław 

 8. MAZUREK Grażyna 

 9. MAZUREK Stanisław 

 10. PACHLA Bożenna 

 11. PAWELEC Jan 

 12. SOKÓŁ Zdzisław 

 13. WŁODARCZYK Kazimiera 

 

Radni nieobecni:  

 1. BUGAŁA Jerzy 

 2. JÓŹWIAK Wiesława 

 

Goście zaproszeni biorący udział w obradach sesji: 

 1. Robert Kościuk – Burmistrz Krasnegostawu 

 2. Renata Stangryciuk - Sekretarz Miasta Krasnystaw 

 3. Janusz Rzepka – Przewodniczący Rady Miasta Krasnystaw 

 4. Henryk Knap – ZEiRP RP 

 5. Justyna Pezda – Centrum Aktywnego Seniora - MOPS 

 6. Agnieszka Radczuk – DDPS 

 7. Marcin Wilkołazki – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Krasnystawie 

 8. Justyna Wysocka – Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miasta Krasnystaw 

 9. Monika Smyk – Koordynator ds. senioralnych UM 

 10. Milena Lis - uczennica I LO im. Władysława Jagiełły w Krasnymstawie 

 11. Maja Wieleba – uczennica I LO im. Władysława Jagiełły w Krasnymstawie 

 

Porządek obrad: 

/treść zgodna z treścią zaproszenia/ 

 1. Otwarcie obrad sesji. 

 2. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Seniorów Miasta Krasnystaw. 

 3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

 4. Współpraca Rady Seniorów z Młodzieżową Radą Miasta. 
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 5. Informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych między sesjami. 

 6. Przedstawienie interpelacji i zapytań radnych. 

 7. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o zamierzeniach zawartych w planie pracy 

 Rady Miasta na 2023 r. 

 8. Informacja dotycząca koordynacji działań w Mieście na rzecz Seniorów. 

 9. Przedstawienie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 11. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Otwieram obrady IV sesji Rady 

Seniorów Miasta Krasnystaw. Stwierdzam na podstawie listy obecności wymagane kworum do 

podejmowania ważnych na tej sesji decyzji. Naszą sesję zaszczycili swoją obecnością Szanowni 

Goście. Bardzo serdecznie witam Pana Przewodniczącego Rady Miasta Pana Janusza Rzepkę, witam 

serdecznie Zastępcę Przewodniczącego Rady Miasta Pana Marcina Wilkołazkiego równocześnie 

opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta, serdecznie witam Pana Burmistrza Roberta Kościuka, witam 

Panią Sekretarz Renatę Stangryciuk. Witam Panią Monikę Smyk koordynatora ds. senioralnych na 

terenie miasta, witam Panią Justynę Wysocką Przewodniczącą Młodzieżowej Rady Miasta i jej 

koleżanki z I Liceum Ogólnokształcącego. Witam przewodniczących organizacji senioralnych 

działających na terenie miasta i animatorów projektów realizowanych na rzecz seniorów. 

   

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Seniorów Miasta Krasnystaw. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Drodzy Państwo. Jestem po 

lekturze protokołu z poprzedniej sesji. Protokół tradycyjnie był do wglądu, można się było z jego 

treścią zapoznać. Bardzo proszę o uwagi związane z treścią protokołu. Czy mają Państwo takowe? 

Nie widzę. Zatem proszę o przegłosowanie treści protokołu, kto jest za? Proszę o podniesienie ręki. 

Bardzo dziękuję. Głosy przeciwne? Nie widzę. Wstrzymujące się? Nie widzę. Stwierdzam zatem, że 

protokół z III sesji Rady Seniorów Miasta Krasnystaw został przyjęty jednomyślnie. 

 

Ad. 3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - W zaproszeniach otrzymali 

Państwo porządek obrad. Czy do zaproponowanego porządku obrad mają Państwo radni uwagi? Nie 

widzę. Zatem przegłosujmy porządek obrad. Kto z Państwa radnych jest za? Dziękuję.  Przeciw? Nie 

widzę. Wstrzymujący się? Nie widzę. Stwierdzam wobec tego, że porządek obrad przyjęliśmy 

również jednomyślnie. 

 

Ad. 4. Współpraca Rady Seniorów z Młodzieżową Radą Miasta. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Kolejnym punktem porządku 

obrad jest punkt, który nosi nazwę: Współpraca Rady Seniorów z Młodzieżową Radą Miasta. I tu 

udzielam głosu Przewodniczącej Pani Justynie. Bardzo proszę i młodzieży oddajemy głos w tej chwili.  
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 Justyna Wysocka – Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miasta Krasnystaw - Dziękuję 

bardzo. Witam wszystkich. Nasza Młodzieżowa Rada Miasta jest głosem krasnostawskiej młodzieży 

i podejmowane przez nas działania są ukierunkowane przede wszystkim na młode osoby, szczególnie 

właśnie na uczniów i uczennice naszych szkół krasnostawskich. Jednak przy realizacji dużej ilości 

naszych planów, projektów, pracujemy także z seniorami, np. podczas naszej pierwszej edycji 

Krasnystaw Young Vocal Challenge, czyli naszego projektu skierowanego głównie do uzdolnionej 

młodzieży z naszego miasta mieliśmy zaszczyt współpracować z Panem Stanisławem Toczonym, 

który był u nas w roli aktora podczas nagrywania naszych teledysków. Podczas finału Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy, w którym występowaliśmy w roli wolontariuszy, a także tegorocznej 

edycji w programie artystycznym na scenie również współpracowaliśmy. Zaangażowaliśmy się 

w wydarzenia z seniorami z Uniwersytetu III Wieku i z Krasnostawskiego Klubu Seniora. 

W październiku ubiegłego roku nasi przedstawiciele uczestniczyli również w akcji ,,Podziel się 

książką z Seniorem’’, który był organizowany przez I Liceum im Władysława Jagiełły, podczas której 

zebraliśmy i przekazaliśmy na rzecz seniorów prawie 150 książek. I chciałabym zaznaczyć, że 

Młodzieżowa Rada Miasta Krasnystaw jest zawsze otwarta na współpracę z Państwem. Jesteśmy 

otwarci na propozycje współpracy, gdyż uważamy, że najlepsze co może połączyć pokolenia, to są 

właśnie wspólne nasze działania i realizacje wspólnych przedsięwzięć i inicjatyw. Oprócz 

wspomnianych przeze mnie przedsięwzięć w ramach, których funkcjonuje Młodzieżowa Rada 

Miasta ważnym elementem współpracy z seniorami jest także projekt społeczny realizowany przez 

moje koleżanki ze szkoły pod tytułem ,,Pokolenia do połączenia’’. I myślę, że więcej o tym projekcie 

opowiedzą moje koleżanki Milena i Maja. 

 

 Milena – Uczennica I LO w Krasnymstawie - Witam wszystkich. Dziękujemy bardzo na 

samym wstępie za zaproszenie. I chciałybyśmy Państwu opowiedzieć na czym polega nasz projekt. 

Projekt tak, jak już Justyna powiedziała ,,Pokolenia do połączenia’’, który powstał we współpracy 

właśnie z Państwem z Prezydium Rady Seniorów Miasta oraz z Krasnostawskim Klubem Aktywnego 

Seniora. Nasz projekt powstał właściwie z zauważonej przez nas potrzeby, właściwie z naszych 

obserwacji, ponieważ zarówno z rozmowy z naszymi dziadkami, jak i po prostu doświadczenie życia 

w Krasnymstawie pokazało nam, że jednak jest to miasto, w którym aż 1/5 mieszkańców to są 

seniorzy. Dlatego postanowiłyśmy widząc tak dużą liczbę starszych osób w naszych mieście, wyjść 

naprzeciw im i może jakoś spróbować poprawić jakość ich życia. Zrobiłyśmy serię wywiadów 

i problemem seniorów, który namierzyłyśmy była samotność oraz wykluczenie technologiczne. 

Dlatego powstał właśnie przy okazji wzięcia udziału w projekcie organizowanym przez firmę 

Samsung Solve for Tomorrow nasz projekt ,,Pokolenia do połączenia’’. Byłby to lokalny biuletyn 

w formie papierowej i aplikacji, który właśnie zapobiegałby potrzebie, a właściwie problemowi 

samotności i wykluczenia technologicznego wśród seniorów i polegałby on na umieszczeniu zarówno 

w gazecie, jak i w aplikacji numerów telefonów do wolontariuszy, do których seniorzy, którzy 

odczuwają po prostu samotność, którzy chcieliby z kimś porozmawiać, mogliby zadzwonić, 

porozmawiać, ewentualnie umówić się na spotkanie i znalazłyby się tam również wskazówki 

technologiczne. Jeszcze raz chciałabym podziękować za pomoc nam w projekcie i może bardziej o tej 

współpracy opowie moja koleżanka Maja. 

 

 Maja – Uczennica I LO w Krasnymstawie – Tak, jak powiedziała Milena, ja również 

dziękuję za zaproszenie. I nasza współpraca z seniorami z Miasta Krasnystaw polegała właśnie na 

serii spotkań tutaj z Prezydium Rady Seniorów, które zasiada. Polegało ono na tym, że pokazałyśmy 

nasz pomysł i chciałyśmy wysłuchać opinii naszej grupy docelowej, czyli jak właśnie seniorzy patrzą 
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na to, co zrobiłyśmy, co mamy poprawić, bo jednak my wiadomo, że patrzymy trochę z innej 

perspektywy na to niż faktycznie grupa, do której jest to skierowane. I właśnie dziękujemy Prezydium 

Rady Seniorów, które dało nam odpowiedź na nasze pytania, mogliśmy poprawić naszą aplikację 

przez to i biuletyn, gdyż po prostu zobaczyłyśmy to czego my nie dostrzegałyśmy. Również 

nawiązałyśmy współpracę z Krasnostawskim Klubem Aktywnego Seniora za pośrednictwem Pani 

Moniki Sawy i Pana Dyrektora MOPS-u w Krasnymstawie Mariusza Antoniaka. Również odbyło się 

właśnie spotkanie na, którym część z Państwa jak poznaję była. Przedstawiłyśmy właśnie pomysł ten, 

który Milena powiedziała i czekałyśmy na odpowiedź, na pytania. Też my zadawałyśmy pytania jak 

możemy to poprawić, co powinno być dalej i bardzo dziękujemy wszystkim za zaangażowanie. 

Właśnie te spotkania bardzo pomogły nam w osiągnięciu naszego celu, ponieważ teraz jesteśmy 

w ostatnim już etapie tego konkursu, tego projektu, czyli w fazie finałowej. Został mniej niż miesiąc 

do rozstrzygnięcia i gdyby nie właśnie spotkania z seniorami w naszym mieście, byłoby to 

niemożliwe. Bo faktycznie potrzebowałyśmy rzetelnej opinii co jest dobrze, co jest źle i bardzo 

Państwu za to dziękujemy. Dziękuję bardzo. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Bardzo dziękuję. Przede 

wszystkim to serdeczne gratulacje, że dobrnęliście do tego końcowego etapu. Bo ja pamiętam jak 

spotkaliśmy się z wami, to wówczas było chyba osiem z całej Polski zespołów młodzieżowych, które 

też aplikowały czy starały się w tym projekcie brać udział i tutaj zaciskaliśmy za was kciuki i udało 

się. Także serdecznie gratulujemy, tylko dziękując wam za te informacje, ja mam takie pytanie. Bo 

mówicie, że jesteście miesiąc przed rozstrzygnięciem ostatecznym wszelkich działań związanych 

właśnie z projektem ,,Pokolenia do połączenia’’, czego my jako seniorzy, jako Rada Seniorów mamy 

oczekiwać i czego oczekujemy po tym finale. Czy możecie nam dziewczyny powiedzieć? Bardzo 

proszę. 

 

 Milena - Uczennica z I LO w Krasnymstawie - Póki co projekt jest w formie teoretycznej 

i myślę, że po finale będziemy mogły zacząć się zastanawiać czy projekt uda się wprowadzić w życie 

i tak, jak rozmawiałyśmy np. ze szkolnym wolontariatem, jest bardzo wiele młodych osób, które 

byłyby po prostu chętne wziąć w czymś takim udział, może w lekko zmienionej formie. Myślę, że po 

zakończeniu tego konkursu możemy próbować podejmować po prostu działania w tym kierunku. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Dziękuję. Tylko bardzo proszę 

pamiętać o tym, że oprócz Centrum Aktywnego Seniora i Rady Seniorów jest bardzo wiele jeszcze 

organizacji senioralnych działających na terenie miasta i proszę pamiętać o konieczności, użyję tego 

słowa ,,o konieczności’’ łączenia i dotarcia do tych seniorów, którzy pracują w innych organizacjach. 

Czy Państwo radni mają pytania do młodzieży? Bo my jako prezydium jesteśmy zorientowani, 

ponieważ byliśmy tu poddani takim różnym zabiegom związanym właśnie z przygotowaniem 

materiałów do kolejnych etapów pracy młodzieży i realizacji projektu. Czy macie Państwo jakieś 

pytania do młodzieży? Tak, Pani radna Teresa Haratym. Proszę bardzo. 

 

 Radna Teresa Haratym - Myśmy uczestniczyli w takim spotkaniu razem z Aktywnym 

Seniorem, także mój klub uczestniczy. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Jest zorientowany i uczestniczy. 

Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze chciałby? 
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 Maja - Uczennica I LO w Krasnymstawie - Czy ja też mogę powiedzieć? Bo właśnie też 

przez te spotkania dowiedziałyśmy się o istnieniu tak wielu klubów, to też jakby otworzyło nam oczy, 

że faktycznie takie miejsca są i jak najbardziej jesteśmy bardzo zainteresowane współpracą z takimi 

miejscami, bo faktycznie jest to świetna okazja do zintegrowania pokoleń. Dziękuję. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Bardzo dziękuję. Zwracam się 

jeszcze raz z pytaniem do Państwa czy Państwo radni mają pytania? Nie widzę. To Drodzy Młodzi 

Przyjaciele myślę, że zaprosicie nas na swoją sesję najbliższą i wtedy na tej sesji podzielimy się 

z wami uwagami i informacjami dotyczącymi tego co nas nurtuje, czym się zajmujemy po to, żeby 

po prostu sprostać pewnym zamierzeniom i waszym i naszym. My was widzimy w organizacji 

senioriad, które mamy zaplanowane na ten rok i w różnych formach pracy. Bo gdyby młodzi razem 

z nami np. czytali dzieciom bajki w przedszkolach i czytałaby babcia i czytałaby wnuczka, jakże to 

byłoby piękne. Mam nadzieję, że uda nam się wiele rzeczy wspólnie zrobić. Pani Zosia Myka, proszę 

Pani radna. 

 

 Radna Zofia Gregorowicz – Myka – Myśl poddana Przewodniczącej właśnie seniorzy 

i młodzież np. sportowe jakieś zawody w ramach senioriady. Sprawdzimy się my jako seniorzy, a wy 

jako młodzież, jaka jest nasza kondycja, także przed nami. Gratulacje za działalność taką. Czytaliśmy 

w tygodnikach naszych tych regionalnych. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Wieczorek taneczny np. kto 

pięknie  tańczy. My was pobijemy w walcach, tam jeszcze w czymś, prawda. Ale porównamy swoje 

możliwości. Proszę. 

 

 Justyna Wysocka – Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miasta Krasnystaw - Jesteśmy 

otwarci jako Młodzieżowa Rada Miasta na współpracę, z chęcią podejmiemy się różnych wyzwań. 

I jednocześnie też chciałabym zachęcić, ponieważ w tym roku w ramach budżetu organizujemy 

projekt, gdzie chcemy zrobić wideo przewodnik po ciekawych miejscach u nas w Krasnymstawie, 

więc myślę, że taki głos od starszych w formie konsultacji czy może nawet wystąpienia, pewnie 

będziemy chcieli jeszcze tutaj zasięgnąć porady od Państwa. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Oby ten pomysł był zaczątkiem 

Panie Burmistrzu do opracowania obszernej monografii o Krasnymstawie, bo tego nam brakuje. 

Także fajnie, że spotkaliśmy się. Szanowni zebrani, młodzież ma lekcje w szkole i dlatego pięknie 

im podziękujemy skoro nie ma pytań do nich. W każdym bądź razie dziękuję bardzo za zrealizowanie 

tego punktu obrad. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych między sesjami. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Przechodzimy do następnego 

punktu - informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych między sesjami. Szanowni 

Państwo w okresie od 12 stycznia do dnia dzisiejszego zwołałam cztery posiedzenia Prezydium Rady 

Seniorów, których przedmiotem obrad była koordynacja działań podejmowanych na rzecz seniorów 

w mieście. Brałam aktywny udział w dwóch obszernych spotkaniach z przewodniczącymi organizacji 

senioralnych, animatorami realizowanych aktualnie projektów na rzecz seniorów w mieście oraz 

władz miasta: Pana Burmistrza i Pani Sekretarz. Dwukrotnie uczestniczyłam w spektaklu Senne 
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Marzenia w Krasnostawskim Domu Kultury i Centrum Kultury w Tarnogórze. Przygotowałam na 

sesję Rady Miasta informację o pracy Rady Seniorów Miasta Krasnystaw w IV kwartale 2022r., 

uczestniczyłam w dwóch sesjach Rady Miasta i czynnie uczestniczyłam w przebiegu finału Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy. Dziękuję za uwagę.   

 

Ad. 6. Przedstawienie interpelacji i zapytań radnych. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Kolejny punkt naszych obrad -

zapytania i interpelacje. Proszę bardzo radna Mazurek. 

 

 Radna Grażyna Mazurek - Ja byłam na dyżurze tutaj z moim kolegą Zdzisławem w dniu 

7 marca, na który zgłosiła się Pani, która ma zastrzeżenia co do ul. Żurka i to jest Jezuicka bodajże ta 

do łąk idąca. Bo ona tam z pieskiem spaceruje i mówi, że jest bardzo duże zaśmiecenie tych ulic i że 

brakuje tam koszy. Drugą kwestię poruszyła odnośnie tutaj tego budynku rozebranego przy Jezuickiej, 

że on bardzo nieestetycznie wygląda, ten wygląd jest nieestetyczny i Burmistrz może tego właściciela 

zmobilizowałby do jakiś działań, a ewentualnie może miasto mogłoby odkupić i przeznaczyć tą 

działkę na parking. Dziękuję. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Bardzo proszę radny Wiesław 

Marciniewicz. 

 

 Radny Wiesław Marciniewicz - Ja z takim zapytaniem. Zwrócili się do mnie seniorzy 

odnośnie furtki, która z ul. Okrzei prowadzi na teren szpitala. Ona jest tam na pilota, ktoś to otwiera, 

zamyka i jest takie pytanie czy mogłaby być powiedzmy w pewnych godzinach dziennych otwarta? 

Żeby ludzie mogli sobie tam na zabiegi jakoś skrócić drogę, nie chodzić dookoła czy przez szpital? 

To jest jedna sprawa. A druga sprawa dotyczy chodnika. Ja poruszę tylko odcinek od Domu Kultury 

do Stokrotki, góry i doliny. A w jednym miejscu przy studzience telekomunikacyjnej już nawet kostka 

brukowa zaczyna wpadać do jakiejś wyrwy, która tam jest pod spodem, to może grozić jakimś 

nieszczęściem. Dziękuję bardzo. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Dziękuje bardzo. Radny Kazimierz. 

Proszę bardzo. 

 

 Radny Kazimierz Domański - Ja chciałbym przedstawić też informację z dyżuru z 7 lutego 

wspólnie z Wiceprzewodniczącym kolega Janem mieliśmy dyżur. Zgłosiło się 5 osób i zgłaszali takie 

sugestie, problemy: kwestia porozumienia z Dyrekcją Szkoły Muzycznej, aby jej wychowankowie 

doskonalili swoje talenty, cyklicznie prezentowali się na koncertach dla seniorów, a tym samym 

następowała integracja pokoleń. Czy by taką rzecz można byłoby zrobić. Następny problem 

poruszany był: rozważenie ustawienia w rejonie Placu 3 Maja tablicy informacyjnej tylko dla 

seniorów m.in. z dyżurami radnych Rady Seniorów oraz ogłoszenia typowo kierowane do seniorów. 

Następna rzecz to samo, co i koleżanka stan czystości ulic w mieście pozostawia wiele do życzenia, 

szczególnie po topniejącym śniegu jest to widoczne. Następna rzecz czy i kiedy Urząd Miasta planuje 

remont Ratusza, by tam ponownie znalazł siedzibę Urząd Stanu Cywilnego. Rozważenie 

uruchomienia co najmniej jednej linii komunikacji miejskiej, aby umożliwić seniorom z dzielnic 

peryferyjnych np. starych działek ogólnie pojętego Zawieprza, Rońska dotarcie do centrum, do 

lekarza, kościoła lub na większe zakupy. Kolejna rzecz to jest zainteresowanie odpowiedzialnych, 
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aby udrożnili koryto rzeki Wieprz. Mieszkańcy Zawieprza w lutym przy stanie ostrzegawczym mają 

wodę w piwnicach i obawiają się co będzie dalej. Sprawa dotyczy siłowni na tzw. ,,Skwerze Hałasa’’, 

skrzyżowanie z ul. Przemysłowej, Nieczaja, Krótkiej. Czy i kiedy możliwe jest utwardzenie alejek. 

Obecny stan odstrasza korzystających seniorów – gruz oraz brak krawężników. I tutaj do Pana 

Burmistrza taka sugestia, daję dosłowny cytat w sprawie budowy linii szybkiej kolei, ,,nie buduje 

mądry człowiek na torfie’’. Głębokość pokładu torfu na planowanym przebiegu linii wynosi około 

12m głębokości, dla jakiej głębokości potrzebne byłyby fundamenty. Rozmówca przytoczył 

problemy o osiadaniu drogi. Gdy budowano obwodnicę wielokrotnie naprawiano, stabilizowano. 

Podobna sytuacja jest na drodze od Starego Zamościa do Zamościa, która przebiega po torfowisku. 

I ostatnia rzecz to jest zwrócenie się do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad oraz Wód 

Polskich o wycinkę uschłych drzew zagrażających bezpieczeństwu jadących drogą S17 oraz 

korzystających ze ścieżki rowerowej w rejonie mostu nad rzeką Żółkiew i kładki na ścieżce 

rowerowej. Tam topole są potężne, suche i gałęzie spadają tam. To tyle. Dziękuję. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Dziękuję bardzo. Kto z Państwa 

radnych? Bardzo proszę. 

 

 Radny Zdzisław Sokół - Ja jestem dyżurnym codziennie na przystanku w mieście. I patrzę 

na te gołębie jak tutaj latają, jak zanieczyszczają Urząd Miasta i „stary sąd”. Proszę sobie przejść 

nawet zaraz i zobaczyć jak to się dzieje. Może z tymi gołębiami coś by zrobić, albo wrony, zawsze 

są tutaj w parku, siedzą. I tu poruszyły jeszcze kobiety tą śmietniczkę przy szkole nr 5. Jest z tej 

strony od miasta, jak jadę to nie widzę dzieci, a dzieci są malutkie i zasłania to cała śmietniczka. I to 

by trzeba było albo na drugą stronę przenieść i troszkę przyciąć ten żywopłot, żeby tam była lepsza 

widoczność. Wczoraj była tam stłuczka już. Stała Policja z pięć godzin stali tam, najmniej jak 

widziałem. I kolejna sprawa, którą wyczytałem w „Nowym Tygodniu”, że będą sprawdzane 

podłączenia do kanalizacji. Już wszędzie są prawie wybudowane, a ludzie się nie chcą podłączać. 

To jest troszkę spóźniony pomysł na to. Bo to trzeba albo karać takiego właściciela, albo go zmusić. 

No jak to, żeby on się nie podłączył, wpierw chciał, żeby była kanalizacja teraz się nie chce podłączyć, 

a beczkowozy jeżdżą bez przerwy. Ale kosztuje to taniej to podłączenie jak ta wywózka. Ja to mam 

dużo jeszcze spraw, z okrąglakiem mam tutaj koło sanepidu aż wstyd, że on tak stoi. Kiedyś Pan 

Starosta Szpak chciał odkupić od Komendy Policji parking z tej strony od miasta. Komenda nie 

chciała sprzedać, ale tyle miejsca, a parkingu przy Domu Kultury nie ma. Co to za parking? Jakaś 

impreza, ,,nie podjedziesz człowieku, żebyś jak chciał’’. Też można by było to zrobić, tyle miejsca 

jest z tej strony od miasta, nie z tamtej. 

 

  Radny Jan Pawelec – Wiceprzewodniczący Rady Seniorów - Ale kawałek zieleni też się 

przyda komendzie. 

 

 Radny Zdzisław Sokół - Przyda się, ale parking potrzebny. Przy Pani Grabkowej na 

Zawieprzu jest za mała zatoczka, samochody wystają, jeszcze jak z hakiem. Przecież to można by 

było też poprawić i poszerzyć. A druga sprawa jeszcze, jak była zima patrzę straż nasza kochana, ja 

ich szanuje bardzo, wyjechała z pługiem, myślę będą chyba odśnieżać rynek, odśnieżą to Pan 

Burmistrz się ucieszy, bo nasze służby wyjeżdżają za późno jak jest śnieg. Jak oni wyjeżdżają o 6 czy 

o 7, ja już jestem w mieście, ale ja jadę po śniegu, nieodśnieżone. Troszkę jest tutaj do sprzątania na 

pewno w centrum, tych petów jest dużo, dzisiaj się przyjrzałem. Ja mam czas, ja tu widzę wszystko, 

a jestem najstarszy prawie ze wszystkich uczestników. Ławeczek nie ma żadnych, żeby siąść. Idzie 
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staruszek patrzy, oparł się o ścianę i stoi, bo nie ma gdzie siąść. Zatoczka w mieście jest, parking przy 

dworcu kolejowym, nic się nie robi Panie Burmistrzu i chyba się nie zrobi już w tej kadencji. Przecież 

tam można taki ładny parking zrobić i ten budynek wykorzystać. Urząd Miasta to wykupi, Pan 

Burmistrz to przyznał rację, że wykupiony jest, ale nic się nie robi. Strażacy mogliby pomóc Panu 

Burmistrzu odśnieżać, wóz mają taki piękny, koguty włączone tylko sygnału było wtedy brak, ale 

tylko koło siebie odśnieżyli, ale mogliby pomóc tym służbom. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Czy to wszystkie interpelacje Panie 

radny czy jeszcze pytania są jakieś? 

 

 Radny Zdzisław Sokół - Nie już chyba wszystko. Dziękuję. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Dziękuję. Bardzo proszę Pani 

radna Jolanta Garbal. 

 

 Radna Jolanta Garbal - Ja chciałaby zwrócić uwagę na specyficzny sposób łatania dziur 

w chodnikach w Krasnymstawie. Te dziury się pojawiają non stop, po większej ulewie zapadają się 

płytki. Wygląda to tak. Przez pierwszy tydzień jest tak, że albo ta dziura zieje albo ktoś 

z przechodniów rzuca w nią gałąź, żeby po prostu tam nie wejść. Następnie jest albo kawałeczek 

taśmy takiej biało-czerwonej zawieszonej na tej gałęzi, po około 2 tygodniach pojawia się pachołek. 

Po czym zostaje od razu zasypana piaskiem i kostka umieszczona w tym miejscu. Pomiędzy Domem 

Kultury, a Stokrotką jest właśnie na razie taka ziejąca dziura, chyba jedna albo dwie kostki się zapadły. 

I jeszcze przy Okrzei naprzeciwko zdaje się Głowackiego ulicy jest studzienka w tych prostokątnych, 

czyli telekomunikacji prawdopodobnie, w której jest dziura wielkości taka średniej wielkości stopa 

tam się zmieści. I to już jest od kilku tygodni. Także myślę, że bezpieczeństwo nie tylko seniorów, 

ale wszystkich poruszających się szczególnie o zmroku wymaga, żeby tymi dziurami trochę solidnie 

się zająć. Ja wiem, że nie wszystkie da się od razu zreperować, ale jeśli będą zabezpieczane, to tak, 

żeby to zabezpieczenie było i faktycznie spełniało swoje zadanie. Miałam kiedyś sytuację, że 

stanęłam na takiej  nieszczęśliwej studzience i ona mi się, że tak powiem pod nogą otworzyła do dołu. 

Na całe szczęście zdążyłam zeskoczyć, ale dla kogoś, że tak powiem o mniejszej sprawności 

fizycznej mogło się to tragicznie skończyć. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Dziękuje radnej Jolancie Garbal. 

Proszę bardzo o zgłoszenie zapytania prosi Pan Jerzy Bugała. Proszę bardzo. 

 

 Radny Jerzy Bugała - Ja jestem mieszkańcem od niedawna bloku przy Okrzei 25 i tam przed 

blokiem stoi drzewo widmo, na pół uschnięte, przy którym drzewie po prostu jest chodnik, którym 

ludzie idą na bazar, do kościoła. I nie wiem, do tej pory to przecież nikomu to nie przeszkadzało, ale 

to drzewo grozi po prostu zawaleniem. Jeśli dostanie liście, to może być tragedia. Pytali się mnie 

mieszkańcy sąsiedniego bloku, bo tam to jest wspólnoty z przodu, ich to nie obchodzi. Byłem 

w spółdzielni, pytam się o to drzewo, a to trzeba do miasta napisać o pozwolenie tego wycięcia 

drzewa i mam zdjęcie tego drzewa, mogę przekazać radnym kolegom i koleżankom. Także to drzewo 

grozi po prostu zawaleniem kiedy dostanie liści, bo w tej chwili jeszcze liści nie ma, a więc taka 

usychająca topola. Tyle. Dziękuję. 
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 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Dziękuję bardzo. Czy Państwo 

radni mają jeszcze? Coś jeszcze Pan wyczytał na tej karteczce. Bardzo proszę. 

 

 Radny Jerzy Bugała - I chyba to powiem, że nie ma w dalszym ciągu zatoczki do wsiadania 

i wysiadania. Panie Burmistrzu tutaj niedaleko poczty zrobić. Tylko tabliczkę powiesić: ,,wsiadanie 

i wysiadanie’’. Samochody stoją cały dzień, ja widzę, bus stoi, tam różne stoją, nie ma gdzie wsiąść, 

kogoś się przywiezie czy wziąć kogoś. Takie ładne miasto, a już prosiłem na sesji przecież. Dziękuję 

bardzo. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Bardzo dziękuję. Czy będą jeszcze 

zapytania? Radna Ania Ciechańska -Marucha. Proszę. 

 

 Radna Anna Ciechańska -Marucha - Mam przygotowane niektóre wnioski i zapytania do 

Pana Burmistrza, ale czas świąteczny nadchodzi i dajmy sobie na następną sesję. Ale chciałabym 

w imieniu myślę, że swoim i wszystkich kobiet serdecznie podziękować na ręce Pana Burmistrza za 

zorganizowanie Święta Kobiet. Była to wspólna integracja wszystkich kobiet z Krasnegostawu, po 

kolei się słyszy tu i tam spotykają się i myśmy się spotkały, świetna sprawa. W sprawach 

organizacyjnych było troszeczkę tam zawirowania czy niezawirowania, wiadomo, że dużo jest prac 

organizacyjnych, logistycznych, ale myślę, że to się udało, liczyliśmy na mniej osób, a było o wiele 

więcej. Czyli takie imprezy naprawdę są, ale myślę, że jak jest Młodzieżowa Rada to razem wspólnie 

takie niektóre takie spotkania czy w budynku czy w plenerze byłyby jak najbardziej tutaj pożądane. 

Jeszcze raz dziękujemy Panie Burmistrzu za zorganizowanie. Myślę, że takie spotkania są potrzebne, 

bo nie tylko dla ducha było, było też i dla ciała. Ale to nie tylko chodzi o samo ciało, ale wspólne 

spotkania, integracja. Dziękuję. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Dziękuję Pani Aniu. A apel do 

Młodzieżowej Rady to jest okazja nauczyć się np. lepienia pierogów z różnymi farszami. Ja nie wiem 

czy akurat tu obecne dziewczyny są biegłe w tych kulinarnych umiejętnościach, ale obserwując 

młodych ludzi to nie bardzo. Bo jest bardzo dużo takich punktów, gdzie gotowe rzeczy  można kupić, 

a tam z przyjemnością byście lepiły i robiły pewne rzeczy pod kierunkiem szczególnie zaprawionych 

Pań seniorek z Klubu Seniora przy KDK. Czy mają Państwo jeszcze jakieś sprawy? Justyna proszę. 

 

  Justyna Wysocka – Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miasta Krasnystaw - Jeszcze 

właśnie do tego co Pani powiedziała, właśnie kiedyś stworzył się u nas taki pomysł. Pewnie już przed 

tegorocznymi świętami się nie uda, ale właśnie, żebyśmy stworzyli taki rodzaj warsztatu, gdzie 

właśnie młodzi ludzie mogliby się szkolić, douczać odnośnie teraz w klimacie świat np. robienia 

pisanek czy tworzenia palm. Myślę, że w tym roku się nie uda, ale może na Święta Bożego 

Narodzenia można pomyśleć nad czymś takim, żeby właśnie połączyć pokolenia gdzie moglibyśmy 

myślę się nauczyć dużo czy to od starszych pokoleń, a może też w drugą stronę właśnie przy 

współpracy tutaj z dziewczynami, gdzie np. moglibyśmy od siebie dać wsparcie odnośnie 

posługiwania się Internetem czy jakimiś takimi nowymi technologiami, wyszukiwanie przepisów. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Dziękuję bardzo. Radna Pani 

Teresa Haratym. 
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 Radna Teresa Haratym - Ja również chciałabym podziękować Pani Sekretarz i Pani Monice 

za wielkie zaangażowanie odnośnie zorganizowania tego Dnia Kobiet. Naprawdę włożyły bardzo 

wiele trudu, także dziękujemy bardzo. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Nie widzę chętnych. Jest jeszcze 

Pan Kazimierz, bardzo proszę, radny Kazimierz Domański. 

 

 Radny Kazimierz Domański - Jeżeli można tylko jedno pytanie. Chciałem zapytać 

o wykorzystanie, bo wiem, że chyba z inicjatywy Młodzieżowej Rady Miasta powstał ten obiekt tam 

przy boiskach przy ul. Sikorskiego. On jest wykorzystywany chyba w zasadzie tylko na Chmielaki. 

Bo ja codziennie tam jeżdżę i nie widzę tam żadnej działalności. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Justyna, proszę. 

  

 Justyna Wysocka - Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miasta Krasnystaw - Jeżeli 

chodzi o tamto miejsce jest bardziej wykorzystywane w czasie letnim, ponieważ w zimie ciężko jest 

tam, chociaż np. u nas często wykorzystywane jest podczas rajdów rowerowych. Sami 

niejednokrotnie korzystaliśmy z tamtego miejsca i wiem, że dużo osób też urodziny organizuje czy 

jakieś spotkania rodzinne, więc po prostu raczej są to wieczorne pory w czasie letnim, więc jest to 

wykorzystywane też częściej. Aktualnie teraz mamy ten teren ogrodzony, ale w każdej chwili można 

zadzwonić, poprosić o dostęp, czy jeżeli chce się zorganizować właśnie jakąś taką uroczystość typu 

urodziny, spotkania. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Dziękuję bardzo. Skoro nie ma 

więcej zapytań i zgłoszonych problemów, będziemy zamykać ten punkt obrad. Ja tylko przypomnę, 

że w tym roku postanowiliśmy problemy, które są zgłaszane podczas dyżurów radnych, od razu 

przekazywać do realizacji. Bo w ubiegłym roku i dwa lata temu robiliśmy to w ten sposób, że 

gromadziliśmy to i to, co wymagało takiego natychmiastowego zrealizowania, to było pokazywane, 

natomiast pewne rzeczy czekały do podsumowania. Także dyżurującym bardzo dziękuję. Bardzo 

proszę to jest bardzo cenna inicjatywa, ludzie chętnie przychodzą, tylko zastanawialiśmy się właśnie 

jak dotrzeć z wiadomością, że takowe dyżury są, stąd ta propozycja, o której mówił Pan Kazimierz 

Domański, aby przeznaczyć jedną tablicę taką informacyjną tu w centrum miasta, w której byłaby 

pisemna informacja mówiąca o tym, że takowe dyżury się odbywają. 

 

 

Ad. 7. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o zamierzeniach zawartych w planie pracy 

Rady Miasta na 2023 r. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Przechodzimy do następnego 

punktu porządku obrad, jest to punkt  - Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o zamierzeniach 

zawartych w planie pracy Rady Miasta na 2023 r. Bardzo proszę o zabranie głosu w tej kwestii Pana 

Przewodniczącego Rady Miasta Janusza Rzepkę. Proszę bardzo. 

 

 Pan Janusz Rzepka - Przewodniczący Rady Miasta Krasnystaw - Dziękuję bardzo. Pani 

Przewodnicząca, Szanowni Państwo. Zanim przejdę do omówienia planu pracy, chciałbym zwrócić 

Państwa uwagę na kilka rzeczy, związane to jest z tym, że Rada Seniorów działa od niedawna 
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i niektórzy może mniej się orientują. Rada Miasta działa w tym składzie obecnym od 2018 roku. 

Zakończenie kadencji wydłużyło się i potrwa do 30 kwietnia 2024 roku, a więc równo rok jeszcze 

będzie rada działała w tym składzie. Bardzo istotne jest teraz to, co powiem, rada oprócz tego, że 

działa poprzez sesje Rady Miasta też odbywają się spotkania w komisjach. Rada takich komisji ma 

pięć, z czego trzy są najistotniejsze, najistotniejsze mówię, bo są resortowe. To jest Komisja 

Planowania, Gospodarki Komunalnej, Inwestycji i Finansów, gdzie Przewodniczącym jest Pan 

Dariusz Turzyniecki, Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Turystyki – Przewodniczącym 

jest Pani Ewa Kwiecień, Komisja Samorządowa, Spraw Społecznych, Handlu i Usług 

i Przewodniczącą jest Pani Agnieszka Pocińska-Bartnik. Otóż w czasie posiedzeń komisji powstają 

niejako projekty uchwał. Ostateczna wersja, która trafia na sesję, gdy Rada Miasta głosuje, to są już 

gotowe projekty omawiane w czasie posiedzenia komisji. Tego nie widać, bo transmitowane są 

obrady sesji Rady Miasta. Niekiedy przy omawianiu niektórych uchwał nie ma dyskusji po prostu 

dlatego tylko, że ta cała praca, najważniejsza praca  właśnie odbywa się w czasie posiedzeń komisji. 

Najistotniejsze są rzeczy dotyczące tworzenia budżetu miasta, komisja spotyka się kilka razy przed 

ostateczną wersją budżetu, gdzie są właśnie uzgodnione przez Pana Burmistrza te postulaty, które 

mają radni dotyczące miasta i ich mieszkańców. Oczywiście czym się każda komisja zajmuje, ja tutaj 

Państwu nie będę czytał, możecie Państwo przeczytać na stronie internetowej miasta. Natomiast teraz 

może przejdziemy do planu pracy. Plan pracy jest dokumentem wewnętrznym działania Rady Miasta 

oparty jest o ustawę o samorządzie gminnym i o statut miasta. Statut miasta jest bardzo istotny, bo 

określa zakres rocznego planu pracy. I tak jesteśmy teraz u schyłku pierwszego kwartału, ale powiem 

Państwu co rada robiła w tym pierwszym kwartale bieżącego roku. Otóż przyjmowaliśmy plany pracy 

komisji, Rady Miasta i też zapoznawaliśmy się z informacją dotyczącą działania Rady Seniorów 

i Młodzieżowej Rady Miasta. Dla nas bardzo istotne są te dwie rady. Od Państwa też wiele się uczymy, 

od młodych ludzi przyjmujemy pewne pomysły. Dla nas jest to rzeczywiście bardzo cenna 

działalność i Państwa i Młodzieżowej Rady Miasta. Przyjmujemy też w pierwszym kwartale wszelkie 

informacje dotyczące jednostek organizacyjnych miasta, więc bibliotek, oczywiście później 

jednostek takich jak spółki. Miasto jest założycielem, ma udziały w 100%  w trzech spółkach: 

Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej. W KRAS-EKO nie ma 100%, bo tam razem z Gminą 

Krasnystaw, jak też TBS – Towarzystwo Budownictwa Społecznego. W pierwszym kwartale też 

zapoznajemy się z sytuacją na rynku pracy w mieście Krasnystaw,  całym powiecie. W pierwszym 

kwartale, co jest też bardzo ważne przyjmujemy informacje z działalności Domu Kultury, Biblioteki. 

W drugim kwartale jest planowana uroczysta sesja z okazji urodzin miasta, taka sesja odbędzie się 

w miesiącu czerwcu. Następnym punktem jest rozpatrzenie raportu o stanie miasta oraz podjęcie 

uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Krasnegostawu, rozpatrzenie sprawozdania 

z wykonania budżetu oraz podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Krasnegostawu. 

Wszystkie uchwały są bardzo ważne, ale najważniejsza właśnie jest uchwała w sprawie udzielenia 

absolutorium i pod koniec roku w sprawie uchwalenia budżetu na rok następny. Ta uchwała druga 

zwłaszcza kształtuje nam, w którym kierunku podąża miasto. Następnie zapoznajemy się 

z informacją, przyjmujemy informację z działalności Centrum Integracji Społecznej, następnie 

z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

Przeciwdziałania Narkomanii, współpracy miasta z organizacjami pozarządowymi, sprawozdania 

z działalności Straży Miejskiej. Jest udzielana informacja Komendanta Policji o sytuacji, 

o bezpieczeństwie w naszym mieście, informacja Komendanta Straży Pożarnej. Następnie 

przyjmujemy informację z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej i Oceny Zasobów 

Pomocy Społecznej na bieżący rok. Trzeci kwartał to jest przyjęcie informacji z realizacji budżetu 

miasta za I półrocze, informacja na temat zamierzeń technicznych i organizacyjnych szkół 
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i przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Miasto Krasnystaw, informacja o stanie 

realizacji zadań oświatowych na rok 2022/2023. Następnie bardzo ważna jest też dyskusja, bardzo 

ważne jest sprawozdanie z organizacji Chmielaków tych, które były rok wcześniej i dyskusja nad 

zamierzeniami, nad wyglądem Chmielaków kolejnych. Oczywiście taka dyskusja toczy się od 

początku roku, jak Państwo wiecie w sierpniu są Chmielaki. Następnie ostatni kwartał właśnie 

najważniejsze to są prace związane z budżetem miasta na rok kolejny, uchwalanie przy tym stawek 

podatku, podatku od nieruchomości, opłat lokalnych różnego rodzaju i uchwalenie pracy Rady Miasta 

na rok następny. Tak informacyjnie powiem Państwu, jak to wygląda w liczbach. Otóż na podstawie 

2022 roku, bo to już było i tak w ciągu roku odbywało się 12 sesji Rady Miasta, też w ramach tych 

sesji odbyły się 4 nadzwyczajne. Podjęto 76 uchwał, zgłoszono 30 interpelacji, 19 zapytań. Rada 

Miasta działa w oparciu o porządek obrad i w tym porządku tak, jak u Państwa w porządku obrad też 

jednym z najważniejszych punktów oprócz uchwał, podejmowania, uchwalania uchwał, są 

interpelacje i zapytania radnych. Następnie radni jeszcze powiem Państwu też oprócz działania 

w komisjach, tych o których mówiłem czy komisji dodatkowo Rewizyjnej, Skarg, Wniosków 

i Petycji działają również w innych gremiach, to jest Miejska Rada Działalności Pożytku Publicznego, 

Komisja Mieszkaniowa przy Urzędzie Miasta, przy TBS-ie, Rada Społeczna działająca przy SP ZOZ, 

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego, Kapituła Złotych Karpi, Zespół ds. Chmielaków i Zespół ds. 

Dziedzictwa Kulturowego Krasnegostawu. My oprócz tego planu, który Państwu przedstawiłem, też 

ten plan ulega modyfikacjom pewnym. Tak, jak w ubiegłym roku mieliśmy spotkanie z Dyrektorem 

SP ZOZ, który informował nas o działaniach SP ZOZ, o zamierzeniach. Tak też innego typu są 

spotkania czy z zarządem SIM-u, to jest Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa czy w sprawie CPK, 

jak Państwo wiecie Centralny Port Komunikacyjny, dużo jest tutaj niejasności. To na bieżąco są też 

organizowane tego typu spotkania, te osoby są zapraszane na sesję, gdzie wyjaśniają nam zamierzenia 

i plany jakie dotyczą miasta naszego. To takie najważniejsze rzeczy. Dziękuję. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Dziękuję bardzo. Chciałam 

dopowiedzieć, a właściwie to poinformować, że tradycyjnie nasi radni dobrowolnie zgłosili swoje 

uczestnictwo w pracach resortowych komisji Rady Miasta. To trochę późno, ale my w związku 

z wyborami w ubiegłym roku i tylko pracowaliśmy przez ostatni kwartał 2022 roku. Taki akces radni 

zgłosili i zachęcam Państwa do poznawania kuźni i miejsca realizacji tego co w formie pisemnej 

w oficjalnym planie pracy jest zawarte. Rozumiemy, że tak jak nasz plan pracy jest dokumentem 

otwartym, plan pracy Rady Miasta również, że w ciągu roku nanoszą tam Państwo jakieś nowe 

sprawy, niezwykle ważne tak jakby chociaż ta szybka kolej czy rezygnują z pewnych rzeczy, 

niewątpliwie. Także dobrze tutaj rozumiemy, że plan pracy Rady Miasta jest dokumentem otwartym. 

Szanowni Radni czy mają Państwo pytania do Pana? To jest taka okazja powiedziałabym do 

zadawania pytań. Czy mają Państwo jakieś wątpliwości, czy chcieliby Państwo zapytać o coś Pana 

Przewodniczącego? W ogóle to Prezydium Rady Miasta jest dzisiaj silnie reprezentowane, bo mamy 

też i Pana Marcina Wilkołazkiego. Więc jeśli mają Państwo jakieś pytania do Pana Przewodniczącego 

bądź jego zastępcy to proszę bardzo. Wszystko jasne. Zatem bardzo dziękuję za zrealizowanie tego 

tematu i przechodzimy do kolejnego punktu. A może zapytam może chcą Państwo krótką przerwę, 

żeby zrobić sobie coś gorącego wypić? Dobrze, przerwa. Wobec tego ogłaszam 5 - 7 minut przerwy, 

tylko proszę o dyscyplinę. Bardzo proszę. 

 

Przewodnicząca Rady Seniorów zarządziła przerwę w obradach sesji. 
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Ad. 8. Informacja dotycząca koordynacji działań w Mieście na rzecz Seniorów. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Bardzo proszę o zajmowanie 

miejsc. Przekroczyliśmy zapowiedziany czas przerwy, zajmujemy miejsca i kontynuujemy nasze 

obrady. Przechodząc do kolejnego punktu mianowicie do informacji dotyczącej koordynacji działań 

w Mieście na rzecz Seniorów. Udzielam głosu Pani Monice Smyk. Bardzo proszę Pani Moniko. 

 

 Monika Smyk - Koordynator ds. senioralnych UM  -  Witam Państwa bardzo serdecznie. 

Na ostatnim spotkaniu Pan Burmistrz powołał mnie na funkcję koordynatora ds. seniorów. Jest to dla 

mnie nie ukrywam zaszczyt, ale przyznam Państwu szczerze, że też liczę na Państwa pomoc 

i wsparcie, żeby Państwo mogli mi się w wasze środowisko dobrze tak wkomponować. Z częścią 

z Państwa w sumie się już znam, prowadziliśmy parę imprez razem, z resztą mam nadzieję się poznać. 

I teraz jeśli chodzi o ostatnie spotkanie, Państwo podczas spotkań niejednokrotnie podkreślali, że 

bardzo ważne jest dla was, aby na stronie funkcjonowała zakładka typowo dla seniorów. My taką 

zakładkę utworzyliśmy dla Państwa. Jeśli Państwo wejdą sobie na stronę, to od razu na głównej 

znajdą Państwo te informacje i też będę miała do Państwa w związku z tym prośbę, żeby też 

podpowiadali nam Państwo jakich informacji oczekiwalibyście od nas, abyśmy tam umieszczali. Już 

rozmawiałam z jednostkami i w sumie z częścią z Państwa, że jeśli Państwo przygotują nam jakieś 

informacje, które chcielibyście, żeby poszły w publiczny eter dla wszystkich seniorów, to wtedy my 

to zamieścimy. Jestem otwarta na Państwa propozycje, co do tego jak mamy to prowadzić. Tam będą 

też zawarte tak, jak Państwo prosili, żebyśmy z wszystkich jednostek zgromadzili informacje, żeby 

Państwo mogli mieć to w jednym miejscu. To ja już też rozmawiałam z Dyrektorem Biblioteki i też 

to wszystko będą na bieżąco mi przesyłać i tam będziemy Państwu udostępniać, żeby Państwo nie 

musieli chodzić po stronach MOPS-u czy tam innych jednostek. I w sumie zdaję sobie sprawę, że 

przede mną teraz dużo pracy. Mam nadzieję, że Państwo będą się ze mną dzielić swoim 

doświadczeniem, takimi konkretnymi działaniami, które będziemy mogli razem podejmować 

i w razie pytań jestem do Państwa dyspozycji. Ja na co dzień siedzę w pokoju nr 29 w wydziale 

promocji. Tam Państwo mogą mnie zawsze znaleźć, ja zawsze znajdę dla Państwa czas. Także 

zapraszam bardzo serdecznie i będziemy chyba teraz już tak na stałe współpracować ze sobą. 

Dziękuję. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Bardzo dziękuję. Gratulujemy Pani 

jako Rada Seniorów wyboru właściwie nominacji na to trudne stanowisko. I mamy nadzieję, że tak 

jak Pani tutaj apeluje do nas o współpracę, my musimy z Panią współpracować i mamy naprawdę 

bardzo dużo informacji, które musimy Pani przekazać i wspólnie je sfinalizować w najbliższym 

czasie. Zdając sobie sprawę z tego, że to spotkanie, które miało miejsce 23 lutego zaowocowało 

decyzją Pana Burmistrza, za którą też tu nie przy okazji tylko bardzo serdecznie dziękujemy. Ja nie 

wiem czy mogę powtórzyć takie porównanie, ale to wystąpienie Pana to było tak jak pojawienie się 

Prezydenta Bidena na ulicach Kijowa. Słuchajcie to było coś niesamowitego. Martwimy się, 

martwimy, głowimy i jest. Bardzo dobrze. Także dziękuję Pani Moniko. 

 

 

Ad. 9. Przedstawienie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Żeby nie przedłużać, ponieważ 

jest bardzo wiele pytań i bardzo poważne zadanie przed Panem Burmistrzem w związku 
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z zapytaniami na dzisiejszej sesji, to ja Pani pięknie dziękuję, a proszę o zabranie głosu Pana 

Burmistrza w celu odpowiedzi na zapytania i interpelacje. Słuchajcie Państwo, jeżeli będzie coś 

Państwa nie satysfakcjonowało to umawiamy się Panie Burmistrzu, że będziemy dopytywać. 

 

 Pan Robert Kościuk – Burmistrz Krasnegostawu - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, 

Szanowni Państwo. Ja tak tylko muszę troszkę się wytłumaczyć, z uwagi na to, że dzisiaj mam bardzo 

napięty kalendarz. Pozwolicie, że niektóre odpowiedzi na pytania będę skracał do takiego 

niezbędnego minimum. Jeżeli uznacie, że ta moja odpowiedź jest dalece niewystarczająca, to w takim 

razie postaram się albo odpowiedzieć na piśmie albo przy jakiejś tam innej okazji rozszerzyć tą 

odpowiedź do takiego oczekiwanego przez was minimum. I tak zaczniemy od Pani radnej Mazurek, 

której pierwsze pytanie dotyczyło ul. Żurka i Jezuickiej – zaśmiecania. Ja tutaj te uwagi, które Pani 

przedstawiła w sprawie zainstalowania koszy zgłoszę do PGK i zasygnalizuję, że taki problem się 

pojawiał. Punkt drugi dotyczył rozebranej kamienicy, budynku w rynku miejskim i tam była taka 

sugestia, żeby zmobilizować właściciela do tego, żeby zaczął prowadzić prace na tej nieruchomości 

lub ewentualnie sprzedał to miastu. Jeżeli chodzi o tą nieruchomość, w tym tygodniu byłem 

u Konserwatora Zabytków, dopytywałem jak sytuacja wygląda. Właściciel tej nieruchomości ma 

w tej chwili projekt, uzgadnia go z Konserwatorem Zabytków. Jest to Szanowni Państwo bardzo długi, 

żmudny proces z uwagi na to, że takiej tkanki, która podlega ochronie, tak na dobrą sprawę w Polsce 

nie ma zbyt dużo. My tu w rynku Krasnegostawu mamy trochę tych kamieniczek, cały układ 

urbanistyczny jest wpisany też i jest chroniony przez konserwatorów, nawet każde drzewo, które 

mamy w rynku. Nie jest na pewno możliwe w tym miejscu zrobienie parkingu, bo też takie tutaj 

dzisiaj głosy padały, to jest absolutnie niemożliwe. Procedury zresztą dobrze Państwo wiecie, nawet 

na przykładzie tych kamienic z tego kwartału, który my jako miasto, TBS zabudowywaliśmy, że to 

jest długi wieloletni proces. Wiem coś o tym, bo prywatnie nie jako burmistrz, tylko jako osoba 

fizyczna też jestem właścicielem nieruchomości wpisanej do rejestru zabytków i wierzcie mi, że to 

się liczy w dziesiątkach lat, a na pewno nie w ciągu roku czy w ciągu dwóch. Nie jest to możliwe, 

żeby takie wyzwania realizować. Kto dobrze pamięta, tutaj pozwolę sobie przytoczyć to nazwisko 

Kamienica Pana Antoniaka czy Państwa Antoniaków też kilkanaście lat tak naprawdę była 

remontowana. To tylko tak mówię po to, żebyście Państwo wiedzieli, że to trwa, każdy detal, każde 

element trzeba z konserwatorem uzgodnić. Nie jest to nowa budowa, że mamy projekt i jest on 

realizowany. Na różnych etapach wymaga się od właścicieli szeregu różnych uzgodnień. Ale, żeby 

nie przedłużać przechodzę do kolejnych pytań Pana Wiesława Marciniewicza i furtka do szpitala o, 

której Pan wspominał czy można byłoby czasowo taką furtkę otwierać. Oczywiście po tym 

dzisiejszym zgłoszeniu ja przy najbliższym spotkaniu jakie będą miał ze starostami, powiem o tym, 

że jest takie oczekiwanie, żeby zwrócili się do dyrekcji szpitala z prośbą o to, żeby w jakiś tam 

określonych godzinach ta furtka była otwarta i żebyście Państwo mogli z niej korzystać. Dokładnie 

to samo dotyczy chodnika przy Stokrotce. Tam akurat zarządcą drogi jest też powiat, też zwrócimy 

się z prośbą, bo rozumiem, że to chodzi o ten chodnik przy ul. Okrzei. To też od razu jeśli mogę to 

połączę tą odpowiedź z tym o czym wspominała tutaj Pani radna Garbal. To jest taka nasza już 

wieloletnia bolączka, jeżeli chodzi o ul. Okrzei. Te zapadliska pojawiają się tak naprawdę po każdym 

jakimś większym deszczu, ma to związek ze źle w przeszłości wykonaną instalacją deszczową. 

Od kilku lat prowadzimy rozmowy ze starostami na temat tego, żeby kompleksowo rozwiązać ten 

problem, żeby zaprojektować na nowo tą instalację, przeprojektować nawet ul. Okrzei i te wszystkie 

mankamenty, z którymi się dzisiaj musimy mierzyć, po prostu jednym jakby posunięciem, jednym, 

działaniem już zlikwidować raz na zawsze. To też muszę powiedzieć to, że pewne rzeczy są 

odciągane w czasie, to wszystko sprowadza się do pieniędzy. Tu dwa samorządy muszą te swoje 
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potencjały połączyć. Mogę powiedzieć, że wstępne kalkulacje jakie były robione dla samej 

kanalizacji deszczowej to było kilkadziesiąt milionów złotych. Teraz wchodzimy w ten okres kiedy 

pojawiają się środki rządowe i tak samo ruszyła nowa perspektywa finansowa i możliwość 

wykorzystywania środków unijnych. Także będziemy wspólnie o te środki aplikować,  aby takie 

działania tak jak inne już dotychczas nam się udawało robić i realizować. Kolejne pytania.   

Interpelacje były od Pana Kazimierza Domańskiego. Mam notatkę z dyżuru, jest to 9 punktów. 

I pierwszy dotyczy kwestii porozumienia z Dyrekcją Szkoły Muzycznej, aby jej wychowankowie 

doskonaląc swoje talenty cyklicznie prezentowali się na koncertach dla seniorów, a tym samym 

następowała integracja pokoleń. My oczywiście możemy się zwrócić do dyrekcji tej szkoły z prośbą, 

aby taka możliwość była, żeby ta otwartość w tym momencie nastąpiła. Bo rozumiem, że wy dzisiaj 

podnosząc ten temat tym samym jakby deklarujecie, że chcielibyście, żeby taka integracja zachodziła. 

Kolejny punkt rozważenie ustawienia w rejonie Placu 3 Maja tablicy informacyjnej tylko dla 

seniorów m.in. z dyżurami radnych Rady Seniorów oraz ogłoszenia typowo kierowane do seniorów. 

Powiem szczerze, akurat jeżeli chodzi o sam Plac 3 Maja musimy to skonsultować z Konserwatorem 

Zabytków. Nic nie może w rynku bez jego zgody stanąć, bo nawet jeżeli byśmy postawili, to zaraz 

byśmy to usuwali. Bo wydałby decyzję nakazującą nam usunięcia każdej instalacji, która nie była 

z nim uzgodniona. Tak to wygląda. Ale spróbujemy, zapytamy, być może w tej kwestii też uda się 

coś zrobić, a jeśli nie to może jakaś inna lokalizacja w mieście, która nie będzie aż tak dalece 

sformalizowana. Trzeci punkt - stan czystości ulic w mieście pozostawia wiele do życzenia, 

szczególnie po topniejącym śniegu jest to widoczne. Chyba wiem, co macie Państwo na myśli, to 

pewnie są te tzw. ,,psie kupy’’, które gdzieś tam się pojawiają po roztopach. My od długiego czasu 

próbujemy jako samorząd miasta z tym walczyć, kupiliśmy ,,kupomaty’’. Były porozstawiane 

w różnych częściach miasta, mieliśmy z tym przeogromny problem, dlatego że każdy punkt, 

w którym miała nastąpić instalacja był dalece krytykowany przez ludzi, którzy gdzieś tam 

w sąsiedztwie takiego ,,kupomatu’’ mieszkali, ewidentnie im to miało przeszkadzać. Nie 

przeszkadzało, że pies gdzieś na trawie czy pod drzewkiem się załatwiał, ale już ,,kupomat’’ sam 

z siebie chyba może dlatego, że tak się nazywa, już przeszkadzał. Będziemy dalej na pewno 

rozszerzali tą swoją działalność, będziemy pewnie prowadzili różne akcje informacyjne i też 

edukacyjne w tym zakresie, żeby to zjawisko jakoś tak minimalizować i żeby do tych właścicieli 

czworonogów te informacje docierały. Kolejny punkt. Czy i kiedy Urząd Miasta planuje remont 

Ratusza, aby tam ponownie znalazł siedzibę Urząd Stanu Cywilnego. Szanowni Państwo tak, jak 

wcześniej wspomniałem wszystko rozbija się o pieniądze. My projekt mamy gotowy. Tak, jak 

powiedziałem w tej chwili w ramach Polskiego Ładu i Ochrony Zabytków tego ostatniego programu, 

który był ogłoszony, aplikujemy o środki, o to, żeby taki remont przeprowadzić. Mamy nadzieję, że 

takie środki pozyskamy i jeszcze w tym roku takie prace będą co do Ratusza rozpoczęte. Pierwotnie 

zakładaliśmy i ten projekt, który jest przygotowany zakłada, że Urząd Stanu Cywilnego będzie 

znajdował się właśnie w Ratuszu. Punkt piąty rozważenie uruchomienia co najmniej jednej linii 

komunikacji miejskiej aby umożliwić seniorom z dzielnic peryferyjnych np. starych działek ogólnie 

pojętego Zawieprza, Rońska dotarcie do centrum, do lekarza, kościoła lub na jakieś większe zakupy. 

Ja już to kiedyś mówiłem Państwu, że jest utworzony Miejski Obszar Funkcjonalny Krasnystaw. 

My jako miasto jesteśmy liderem i mamy jeszcze 4 partnerów: Gmina Krasnystaw, Gmina Łopiennik 

Górny, Gmina Siennica Różana i Miasto i Gmina Izbica. I w ramach naszych wspólnych działań 

dążymy do tego, żeby ¼ z tych środków, które miasto otrzymuje, tutaj już kiedyś mówiłem, że to jest 

powyżej 9 mln euro, czyli przy dzisiejszym kursie to jest grubo ponad 40 mln zł. My już w tej chwili 

uzgodniliśmy, że około 10 mln zł przeznaczymy na to, żeby utworzyć taką komunikację i miejską 

i podmiejską. Ona by była skorelowana ze sobą w taki sposób, żeby nie tylko obejmowała samo 
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Miasto Krasnystaw, ale też Cukrownię i jeździła do Siennicy czy do Izbicy. W tej chwili pracujemy 

tak naprawdę nad tym, żeby ustalić jaką częstotliwość tych przejazdów, ile tych pojazdów 

potrzebujemy, jakiej wielkości, takie analizy są w tej chwili prowadzone. Ktoś może powiedzieć, że 

10 mln to może nie jest w tym momencie za dużo, ale każdy samorząd jeszcze jak ze swojego budżetu 

dołoży jakieś środki i my jeszcze dodatkowo będziemy aplikowali do Narodowego Funduszu 

Ochrony Środowiska, który też daje nam taką możliwość, żeby środki na takie cele pozyskiwać, to 

podejrzewam, że jeżeli ten montaż finansowy w ten sposób zrobimy, to naprawdę zrobimy 

komunikację z prawdziwego zdarzenia. Tylko trzeba wiedzieć, że takie rzeczy na tzw. osi czasu 

trwają, to w tym roku na pewno się nie uda, ale mamy szereg prac, które są niezbędne, w tym roku 

będziemy realizowali. Na pewno temat już jest uzgodniony, żaden z samorządowców nie kontestuje 

tego, wszyscy tak naprawdę jednomyślnie w tym chcemy zadziałać, co dobrze już wróży na 

przyszłość w tym zakresie. Szósty punkt zainteresowanie odpowiedzialnych, aby udrożnić koryto 

rzeki Wieprz. Mieszkańcy Zawieprza już w lutym przy stanie ostrzegawczym rzeki mają wodę 

w piwnicach, a co będzie po roztopach. Szanowni Państwo dobrze wiecie, że robiłem co mogłem, 

aby nad Krasnymstawem powstał zbiornik retencyjny, który miałby nasze miasto zabezpieczyć przed 

powodziami. Wszystko szło dobrze do momentu kiedy nie doszło w ubiegłym roku do tych takich 

nieszczęśliwych zdarzeń na rzece Odrze, gdzie tzw. ,,głowy’’ potem poleciały. Te, które bardzo 

życzliwie tutaj były nastawione na to, żeby nam pomagać. To wcale nie znaczy, że ten temat upadł, 

on na pewno będzie realizowany. Tylko tak jak była konferencja prasowa w marcu 2019 roku, kiedy 

padły jakieś tam deklaracje, terminy, że w ciągu 4 maksymalnie 5 lat, ta ochrona przeciwpowodziowa 

powstanie. To już dzisiaj mogę powiedzieć, że jeżeli powstanie to na pewno nie w tym terminie, kiedy 

te deklaracje padały. Musimy to troszeczkę odsunąć w czasie. Szczęśliwie dla nas, dobrze się składa, 

że duża ilość środków, która w tej chwili trafiła do Województwa Lubelskiego z tych, które 

przekazuje nam Unia, jesteśmy beneficjentem 2,5 mld blisko środków z Unii Europejskiej. Ja tak 

tutaj chciałbym Państwu przybliżyć jakby skalę, jak duża jest ta ilość środków. Suma wszystkich 

programów rządowych, które były na przestrzeni ostatnich 3 lat kierowane do samorządów dla całej 

Polski, to było mniej więcej na poziomie 50 mld zł. My tutaj na Lubelszczyznę tylko z tych środków 

unijnych dostaniemy 12 mld zł do wykorzystania. Samorządy ponad 60% będą miały możliwość 

wykorzystywania na swoje zadania, na swoje cele. My jako miasto już przystąpiliśmy, już 

przygotowujemy pierwsze wnioski, żeby takie środki tutaj do nas docierały. I też będziemy próbowali 

w ramach tych środków myśleć o ewentualnej ochronie przeciwpowodziowej dla Miasta Krasnystaw. 

Siódmy punkt odnośnie siłowni na ,,Skwerze Hałasa’’, skrzyżowanie z ul. Przemysłową. Ten temat 

Szanowni Państwo jest nam bardzo dobrze znany. Ze środków, które były z budżetu obywatelskiego 

były postawione te urządzenia, ta siłownia zewnętrzna, żeby mieszkańcy mogli skorzystać. 

Projektowaliśmy i przygotowaliśmy alejki. Chociaż też muszę powiedzieć, bo muszą Państwo jakby 

też usłyszeć od nas, padało mnóstwo głosów krytycznych, że to nie jest najwłaściwsza lokalizacja dla 

tej siłowni zewnętrznej na skwerze. Ludzie uznali, że mieszkańcy ci, którzy tam gdzieś są w pobliżu 

mają okna na ten ,,Park Hałasa’’, na ten ,,Skwer Hałasa’’, twierdzą, że tak naprawdę z tych urządzeń 

to tam nikt nie korzysta. I w porównaniu np. do tego co się dzieje przy CIS-ie, tutaj przy Dworku 

Starościńskim praktycznie nie ma takiej godziny, żeby ktoś nie korzystał z tego. O tyle zarzucano 

nam, że nawet zmarnowaliśmy te pieniądze jako miasto stawiając tam te urządzenia. Ale to był budżet 

obywatelski, mieszkańcy chcieli takiego rozwiązania. My jako miasto byliśmy zobligowani, żeby 

takie działania poprowadzić. Ale jeżeli chodzi o te alejki, myślę, że teraz właśnie kiedy pojawiają się 

te kolejne programy i te tzw. ,,duże środki’’ do realizacji różnych zadań przez samorządy, też 

będziemy mieli na uwadze, żeby tą infrastrukturę tam poprawić. Punkt ósmy sugestia dotycząca 

budowy kolei dużych prędkości i tam z cytatem ,,nie buduje mądry człowiek na torfie’’. Szanowni 
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Państwo ja to muszę wam powiedzieć, my jako miasto tak naprawdę nie budujemy Centralnego Portu 

Komunikacyjnego, ani kolei dużych prędkości. My musimy zadbać o to, żeby ta tkanka miejska nasza 

była w jak najmniejszym stopniu naruszona, dotknięta. Dzisiaj nie mam zbyt wiele czasu, żeby się 

rozwodzić, ale my ze swojej strony prowadzimy szereg różnych działań włącznie z takimi, że 

dostaliśmy informacje od CPK, od firmy Egis, która projektuje fizycznie przebieg tej trasy kolei 

dużych prędkości. Jeszcze ze swojej strony wskutek różnych próśb mieszkańców czy protestów 

mieszkańców, które się tutaj pojawiają czy to w Krasnymstawie czy w okolicach, razem z Radą 

Miasta podjęliśmy decyzję, żeby z naszego budżetu miasta wyasygnować kwotę, która pozwoliłaby 

zlecić przygotowanie projektów alternatywnych przebiegów tras dla kolei dużych prędkości. 

W poniedziałek najbliższy będę miał spotkanie z Instytutem Kolejnictwa, który podjął się tego 

wyzwania. Zaprezentują nam już swoje opracowania, które mają w pewnym sensie zaspokoić 

oczekiwania naszych mieszkańców. Zobaczymy czy tak będzie. Mam nadzieję, że udało się im tak te 

przebiegi poprowadzić, aby ta tkanka miejska była nienaruszona, a też te oczekiwania mieszkańców 

zaspokojone. Punkt dziewiąty zwrócenie się do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

oraz Wód Polskich z prośbą o wycinkę uschłych drzew zagrażających bezpieczeństwu jadących 

drogą Nr 17. Oczywiście my to przekażemy do tych zarządców. To było ostatnie jakby pytanie ze 

strony Pana Domańskiego. Potem jest blok aż 11 pytań od radnego Zdzisława Sokoła. Kwestia 

i problem dotyczy gołębi w rynku, na dachach, gzymsach budynków. My jako miasto wystąpiliśmy 

do Konserwatora Zabytków, żeby wyraził zgodę na zainstalowanie tzw. ,,grzebieni’’ na, których mają 

nie siadać gołębie. I każdy taki tzw. ,,grzebień’’, który miałby być zainstalowany wymaga zgody 

konserwatorskiej. Jeżeli chodzi o wrony, jeżeli chodzi o gołębie, to z tym już długie lata mieliśmy 

problem. Stosowaliśmy różne odstraszacze dźwiękowe, które powodowały tylko, że ptactwo 

przenosiło się z jednej części miasta na drugą. Tak to niestety wygląda. Jeżeli chodzi o nasze elewacje, 

budynki, to możemy tylko iść w takim kierunku, żeby skutecznie zniechęcać ptactwo do siadania  na 

dachach i gzymsach. I my to jako miasto robimy. Nawet w tamtym tygodniu dostaliśmy odpowiedź 

od konserwatora, że tutaj na budynku Urzędu Miasta wyraża zgodę na umieszczenie właśnie 

takich ,,grzebieni’’. Kolejny drugi punkt: śmietnik i żywopłot zasłania dzieciom widoczność. Też 

zgłosimy to do zarządcy, żeby żywopłot przyciął na odpowiednią wysokość, a śmietnik ewentualnie 

przesunął, żeby nie zasłaniał. Trzeci punkt, który powiem szczerze wywołał bardzo dużo emocji 

wśród mieszkańców, a tak naprawdę chodzi o podłączenie do kanalizacji tych nieruchomości przy, 

których już poprowadzone są magistrale czy w ogóle instalacje kanalizacyjne. Szanowni Państwo, 

Miasto Krasnystaw przez kilka lat prowadziło tą inwestycję. Dostaliśmy ponad 20 mln 

dofinansowania. To wszystko wiązało się z uzyskaniem wskaźników. My jako miasto 

przechodziliśmy 2 lata temu kontrolę Najwyższej Izby Kontroli, z tych zaleceń wynikało, że musimy 

dążyć do tego i to w jak najkrótszym czasie, żeby jak największą ilość mieszkańców podłączała się 

do tej kanalizacji. My przez tak naprawdę 4 lata do mieszkańców naszych zwracaliśmy się z prośbą, 

nie chcieliśmy wychodzić na taki organ opresyjny, który tylko straszy karami. Ale niewielka ilość 

osób, która mogła się podłączyć, się podłączyła. W związku z tym rozpoczęliśmy taką akcję, że 

przymuszamy, informujemy o karach, które grożą mieszkańcom z tytułu tego, że się w określonym 

czasie nie podłączą. Jeżeli nie uzyskamy tych wskaźników to jest duże zagrożenie, że te środki, które 

pozyskaliśmy na tą inwestycję, mogłyby być nie daj Bóg do zwrotu. Kolejny punkt budynek przy 

sanepidzie. Jest to własność prywatna, dokładnie to samo, co tutaj w rynku ten rozebrany budynek. 

Też rozmawiałem z konserwatorem, powiedział mi na tym ostatnim spotkaniu, że akurat ten budynek 

jest w otoczeniu ochrony konserwatora. Sam budynek nie jest wpisany indywidualnie do rejestru 

zabytków. Jest to o tyle może dobra wiadomość dla potencjalnego właściciela, że nie musi w tak 

szerokim, głębokim stopniu uwzględniać swoich działań i projektów przy jakimkolwiek remoncie 
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czy inwestycji prowadzonej w tym budynku. Parking przy Policji, to jeszcze było wspomniane. My 

jako miasto zaproponowaliśmy Policji, że będziemy partycypować w kosztach budowy tego parkingu, 

tylko my jako miasto mieliśmy jeden warunek, ma być ogólnodostępny. A Policja powiedziała, że 

absolutnie na to nie może przystać, oni sobie nie mogą na to pozwolić, musi być to parking zamknięty. 

Jakaś znana im, określona z imienia, z nazwiska, instytucji ilość pojazdów mogłaby wjeżdżać, ale to 

na tej zasadzie. My z kolei nie możemy do czegoś takiego dołożyć środków finansowych z uwagi na 

to, że byłoby to naruszenie dyscypliny finansów publicznych, temat po prostu najzwyczajniej 

w świecie upadł. Tak to wygląda. Rozmawiałem też ostatnio z obecnym komendantem. Też jakby 

próbowaliśmy, że może miasto, powiat, policja wróciła do tego, ale było dokładnie to samo 

stanowisko i ono jest niezmienne. Komenda Wojewódzka Policji nie wyrazi na to zgody, żeby tutaj 

na tym terenie był ogólnodostępny parking. Szósty punkt sugestia, że jest za mała zatoczka 

parkingowa przy sklepie Grabka. To wymaga na pewno takiego szerszego, głębszego podejścia. 

Na pewno nie jesteśmy tego w stanie zrobić w ciągu jakiegoś tam krótkiego czasu, bo tam była cała 

organizacja ruchu przygotowywana dla tych rozwiązań. Tam też był taki lekki remont robiony przy 

tej ulicy, żeby te miejsca parkingowe mogły się pojawić. Mogę dzisiaj zadeklarować, że jeżeli 

pozyskamy środki zewnętrzne akurat na ten cel, bo też musicie Państwo wiedzieć, że w tamtej części 

miasta będziemy prowadzili bardzo kosztowną inwestycję. Będzie to budowa nowej przeprawy 

mostowej, pochłonie kilkadziesiąt milionów złotych. My na pewno na tą inwestycję dostaniemy lwią 

część środków, ale w tym momencie skupiamy się przede wszystkim na tych dużych wyzwaniach, 

takich jak powiedziałem: nowa przeprawa mostowa czy teraz remont basenu. Bo są to na naszej liście 

priorytetów najwyżej stojące w tym momencie zadania, które wymagają od nas takiego wysiłku, żeby 

szukać środków na tzw. ,,montaż finansowy’’. Punkt siódmy odśnieżanie miasta przez różne służby, 

odbywają się zbyt późno. Oczywiście to, co powiedziałem zgłosimy to, że mieszkańcy nie są 

zadowoleni czy z czasu kiedy służby wyjeżdżają i oczyszczają miasto. Też chciałbym, żebyście 

Państwo wiedzieli, że jeżeli  chodzi o chodniki, ulice mamy dwóch zarządców, a nawet trzech. 

Bo mamy i drogi wojewódzkie, czyli Zarząd Wojewódzki Dróg ul. Lwowska, ul. Rejowiecka, dalej 

lwia część ulic w mieście to są ulice pod zarządem Zarządu Powiatu i też miejskie. Kiedyś tutaj na 

tej sali pytali mnie radni jak można rozpoznać, która ulica jest która. My na naszej stronie 

internetowej Urzędu Miasta takie informacje podajemy, żeby można było odróżnić. Tak jak mówiłem, 

w zimie bardzo łatwo to jest zobaczyć, które ulice są czarne, które białe. Te czarne to są te, które 

miasto odśnieża i rozsypuje tam te różne solanki i to jest jakby ten pierwszy możliwy moment, żeby 

zobaczyć, która ulica jest jaka. A poza tym też musicie Państwo wiedzieć, że są zasady, którymi się 

muszą wszystkie służby kierować w czasie kiedy pada śnieg. Oni nie mają możliwości używania ani 

solanek ani sprzętu, stricte związane jest to z pieniędzmi i z tym, żeby racjonalnie wydatkować 

pieniądze. Punkt ósmy -  ławeczki, na których można przysiąść. My powiem szczerze w ciągu 

ostatnich lat trochę tych ławeczek postawiliśmy. Ja bardzo się cieszę, że wy o tym wszystkim mówicie. 

Tylko my chcielibyśmy też od was usłyszeć, że jest taka potrzeba w konkretnym miejscu. My wtedy 

jeżeli jest to ulica miasta czy chodnik miejski, to bez najmniejszego problemu jesteśmy w stanie 

w krótkim nawet czasie taką ławeczkę postawić. Jeżeli to dotyczy z kolei dróg powiatowych czy 

wojewódzkich, to musimy się do zarządcy drogi zwrócić z prośbą o to, aby taką zgodę wyraził. To 

jest już troszkę dłuższy okres oczekiwania, ale zwróćcie uwagę, że przy ul. Okrzei tych ławeczek 

kilka stoi, a miasto nie jest właścicielem akurat tej drogi i też się to udało zrobić. Kolejny  - dworzec 

kolejowy, budynek dworca. I teraz tak, pod koniec 2014 roku miasto kupiło tą nieruchomość od PKP. 

I niedługo później okazało się, że są planowane bardzo duże inwestycje na kolei. My razem z radnymi 

wielokrotnie podnosiliśmy tą kwestię jeszcze jak byłem Zastępcą Burmistrza, potem na początku 

mojej kadencji, co będziemy robili z tym dworcem. I proszę sobie wyobrazić, że w tej chwili 
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w ramach budowy kolei dużych prędkości, tworzenia dobrych układów komunikacyjnych w mieście, 

a w szczególności tam chodziło o ul. Witosa. Założenie projektowe jest takie, żeby ul. Witosa była 

skierowana prosto na rondo, żeby nie było czegoś takiego jak jest w tej chwili, że wyjeżdżając 

z ul. Witosa chcąc wjechać do miasta, to 30 m przed rondem jest to skrzyżowanie. Chcą tak to 

poprowadzić taką powiedzmy zniekształconą literą S, wprowadzić  i żeby był to wylot bezpośredni 

albo wlot na rondo, ale kosztem właśnie dworca. Ten dworzec w ramach tych działań będzie zburzony 

i odbudowany kilkadziesiąt metrów dalej. Teraz skoro my wiedzieliśmy, że kolej planuje tak duże 

przedsięwzięcie, w tej chwili to jest działanie tak naprawdę strategiczne już nie tylko samej Polski, 

ale Unii Europejskiej i Paktu Północnoatlantyckiego, bo w listopadzie w tamtym roku taką decyzję 

podjęła Unia Europejska, że CPK i budowa kolei dużych prędkości, a na pewno też szprycha, która 

będzie przebiegała tutaj przez Krasnystaw, będzie inwestycją strategiczną dla Unii Europejskiej, to 

w grudniu Pakt Północnoatlantycki też podjął taką decyzję, żeby ta szprycha też była linią 

strategiczną dla całego paktu. Tak to wygląda. My jako miasto, jako samorząd możemy w tym 

momencie tylko przyglądać się tym projektom, zgłaszać uwagi i sugerować jak ten przebieg miałby 

wyglądać. To jest nasza rola. Do tej pory to, co zgłaszaliśmy, z grubsza rzecz ujmując było brane pod 

uwagę, ale jak to ostatecznie będzie wyglądało, to nie wiemy. Musimy poczekać do ogłoszenia tego 

wariantu inwestorskiego, który tak naprawdę pokaże nam ten prawdziwy przebieg tej trasy, z tymi 

wszystkimi rozwiązaniami tej inżynierii kolejnictwa. Kolejny - strażacy odśnieżają tylko przy swojej 

siedzibie. Powiem szczerze, nie jest to takie proste, chodzi o pieniądze. Oni tak samo muszą się liczyć 

z wydatkowaniem tych środków, które mają. My ich wspieramy jako miasto, bo to jest jakby 

społecznie oczekiwane, żeby straż też była wspierana. Tak samo wspieramy policję w jej działaniach 

na terenie miasta, tak samo i straż. Muszę Państwu powiedzieć, że w takich naprawdę ciężkich 

sytuacjach, kiedy te opady śniegu były bardzo intensywne, kiedy już było widać, że nasze służby 

sobie nie dają rady, to zwracaliśmy się do Dyrekcji Aresztu Śledczego, aby z tych więźniów, którzy 

w tej chwili przebywają w tym naszym areszcie, żeby oni po prostu wyszli na ulicę i nam pomagali. 

I oni nam pomagali. Jedenasty punkt - zatoczka do wsiadania i wysiadania przy poczcie. I teraz tu się 

pojawia duży problem, że my jesteśmy ograniczeni tonażem jaki może wjechać na starówkę. 

Rozumiem, że chodzi o to, żeby zrobić taką kopertę, gdzieś na wysokości poczty, tak jak na lotnisku 

na taki krótki postój powiedzmy 3 minuty. Już wiem o co chodzi. Przepraszam, że może pewne rzeczy 

wychodzą troszkę chaotycznie, ale wierzcie mi śpieszę się jak tylko mogę, żeby jak najwięcej wam 

informacji przekazać. Następną interpelację zadawała Pani Jolanta Garbal, ale to myślę, że przy 

poprzedniej odpowiedzi uwzględniając już jakby te pytania na Pani interpelację już odpowiedziałem. 

Pan Jerzy Bugała: przy bloku drzewo widmo uschnięte, widziałem to zdjęcie, wiem o co chodzi. 

Dosłownie za 40 minut będę na spotkaniu z Prezesem Krasnostawskiej Spółdzielni Mieszkaniowej, 

zgłoszę mu ten problem, powiem, że dzisiaj na sesji Rady Seniorów radni mówili o tym, że tak to 

wygląda i będziemy oczekiwali reakcji z jego strony. Pewnie jeszcze spróbujemy jakieś takie pismo 

wystosować, żeby to było poparte też takim oficjalnym wystąpieniem ze strony miasta. Nie wiem czy 

to akurat jest pod ochroną konserwatorską, to sprawdzimy na pewno. Dalej to były podziękowania 

ze strony Pani Ani Ciechańskiej - Maruchy. Jest mi bardzo miło, że Państwo doceniacie jakby te 

nasze działania czy to na rzecz kobiet czy tak, jak Pani Przewodnicząca przed moim wystąpieniem 

mówiła, że gdzieś tam wychodzimy wam naprzeciw. Na pewno jeżeli chodzi o moją osobę, jeżeli 

chodzi o pracowników Urzędu Miasta pewnie w takiej znacznej większości to, żebyście Państwo 

mogli realizować swoje pasje, żebyście mogli wypełniać ten czas jakimiś działaniami takimi, które 

wam będą uprzyjemniały czas, który gdzieś tam w tej chwili macie. To my staramy się wychodzić 

wam w tym wszystkim naprzeciw. Myślę, że pewne rzeczy są jeszcze do dogrania, ale dzięki temu, 

że się spotykamy, że wy sygnalizujecie o pewnych rzeczach, to my też wiemy. Nie jesteśmy Duchami 
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Świętymi, nie jesteśmy w stanie wszystkiego jakby przewidzieć albo się domyśleć. Bo często są takie 

żarty jak ,,kobieta rozmawia z mężczyzną, z mężem i taka jest troszkę naburmuszona, on się pyta co 

się dzieje, no to się domyśl’’. Trudno się domyśleć, takie są oczekiwania. Tak samo jest w tym 

przypadku. Później Pani Teresa Haratym, też podziękowania. Także też ze swojej strony dziękuję za 

to. A w ogóle to Szanowni Państwo, ja bym chciał podziękować wam, bo wy tak naprawdę też 

wnosicie w to wszystko ogromny wkład. Nie udałoby się pewnych tych wydarzeń poprowadzić, tych 

różnych spotkań, które mamy. Gdyby nie wasza działalność, gdyby nie Rada Seniorów, gdyby nie te 

związki, kluby też senioralne, gdzie na co dzień działacie i staracie się, żeby to co robicie przynosiło 

wam jak najwięcej radości i przyjemności. Ja dziękuję też w imieniu swoim i w imieniu też 

pracowników urzędu, że chce wam się to wszystko robić, że chcecie też angażować mieszkańców 

Miasta Krasnegostawu w różne swoje działania. Tak jakby biorąc pod uwagę teraz i łączycie swoje 

potencjały z Młodzieżową Radą Miasta, tutaj też są przedstawiciele Młodzieżowej Rady Miasta. Też 

bardzo dziękuję, że może dochodzić do łączenia, tworzenia tych takich synergii, bo na pewno to nam 

wszystkim przynosi wiele korzyści, czy to młodym ludziom czy tutaj też Państwu podczas tych 

waszych spotkań. Tu chciałem podziękować i pogratulować choć to robiłem na scenie, kiedy były 

występy Uniwersytetu III Wieku, też tam byliście Państwo, którzy dzisiaj tutaj zasiadacie na Radzie 

Seniorów za przepiękny spektakl. Bo zrobił naprawdę na wszystkich ogromne wrażenie, tutaj czapki 

z głów, bo na pewno jest to trudne wyzwanie. Ktoś kto kiedykolwiek brał mikrofon, próbował 

cokolwiek zaśpiewać, powiedzieć, zarecytować, to nie jest takie proste, to wymaga wielkiego wysiłku 

nie tylko fizycznego, ale też intelektualnego. I tutaj naprawdę wielkie podziękowania i wielkie 

gratulacje. I to, co powiedziałem cieszy mnie to, że robicie takie rzeczy, tak naprawdę też naszym 

mieszkańcom uprzyjemniacie ten wolny czas, że mogą oderwać się od tych swoich takich zwykłych 

obowiązków, pójść na taki spektakl i 1,5 godziny czy 2 godziny w takiej miłej atmosferze spędzić. 

Także ja serdecznie w imieniu własnym i mieszkańców miasta za to Państwu dziękuję. 

 

 Radna Zofia Gregorowicz - Myka – Przepraszam, jeżeli mogę to właśnie w tym momencie 

bardzo dziękuję Panu Burmistrzowi w imieniu naszego zespołu artystycznego i występu naszego, że 

Państwo tak dziękowali otwarcie, podziękowania i pamięć o nas. Bardzo dziękuję. Było to 

czasochłonne, ale chcieliśmy, żeby jak najlepiej wypadło. Dziękuję. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Czy są jakieś niecierpiące zwłoki 

pytania do Pana Burmistrza? Tak proszę. 

 

 Pan Robert Kościuk – Burmistrz Krasnegostawu - Szanowni Państwo pozwolicie, że ja za 

chwilę się oddalę. Ale korzystając z okazji, w przyszłym tygodniu będziemy mieli już święta, 

wejdziemy w ten wielki tydzień. Ja w tym miejscu chciałbym Państwu podziękować i to już czyniłem 

przed chwilą, ale na święta te właśnie nadchodzące życzyć wszystkiego co najlepsze. Zdrowych, 

Spokojnych Świąt, żebyście ten czas mieli dla siebie, żebyście mogli się spotykać z najbliższymi. 

Jest to o tyle ważne, że mieliśmy lata za sobą, przynajmniej 2, kiedy te spotkania były ograniczone, 

dlatego cieszmy się tym, że możemy się spotykać. Niech to będzie taki czas wytchnienia, refleksji 

dla was i przede wszystkim takiego zasłużonego odpoczynku od tego codziennego zgiełku. Zdrowych, 

Pogodnych i Wesołych Świąt życzę. Dziękuję. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Dziękujemy bardzo, wzajemnie.  

Życzenia będą też z naszej strony Panie Burmistrzu, ale póki co to Wesołego Alleluja. 
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Pkt. 10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Szanowni Radni, Szanowni Goście.  

Przechodzimy do przedostatniego punktu porządku obrad dzisiejszej sesji to są wolne wnioski 

i sprawy różne. Ponieważ nastąpił taki moment ,,dziękowaczek’’, to nie mogę być z boku 

i chciałabym podziękować wszystkim radnym za aktywny udział w finale Wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy, za przygotowanie ciast, za to co robiły Panie z Klubu Seniora przy 

Krasnostawskim Domu Kultury. Bo one pracowały nie tylko w dzień finału, ale ich praca trwała 

znacznie wcześniej, przygotowując poczęstunek dla wolontariuszy i one jeszcze po ,,Światełku do 

Nieba’’ też miały co robić. Na ręce Pani Teresy Haratym serdeczne podziękowania, w imieniu nas 

tutaj wszystkich bardzo dziękujemy. Dziękujemy też co prawda nieobecnej Pani Małgorzacie 

Antoniak, której studenci pracowali przy sprzedaży ciasta, paniom radnym, Panu Jankowi radnemu 

bardzo dziękuję za przygotowanie ciast. Ciasta były bardzo smaczne, zostały sprzedane, a pieniążki, 

które uzyskaliśmy to tylko o 20,00 zł mniejsza kwota niż w roku ubiegłym, niż w poprzednich latach 

przed pandemią. Także tych pieniędzy sporo, to było prawie cztery tysiące złotych o ile dobrze 

pamiętam, Pani Zosiu trzy tysiące z groszami, blisko czterech tysięcy. W imieniu Prezydium Rady, 

w imieniu całej rady serdecznie dziękujemy za Dzień Kobiet. I tu nisko się kłaniamy Pani Sekretarz 

za jej inwencję, to taka, Pani Renato proszę się nie obrazić to taka ,,mróweczka’’, nieoczekująca 

jakiegoś aplauzu, oklasków ale naprawdę wykonująca ogromną robotę. Wielkie dzięki za to. 

Dziękujemy pięknie. Dziękuję Państwu tym, którzy już dyżurowali, za sumienne pełnienie dyżurów. 

Przypominam Państwu o udziale w posiedzeniach resortowych komisji Rady Miasta, będą Państwo 

zawiadamiani. Tak, jak Pan Burmistrz powiedział, zbliżamy się do najważniejszych chyba świąt 

w naszej chrześcijańskiej kulturze, w naszej wierze katolickiej - Świąt Wielkiej Nocy. To naprawdę 

bardzo ważne święta i bardzo ważne wydarzenie w historii ludzkości. I z okazji tych świąt życzę 

z całego serca Państwu w imieniu Prezydium Rady, w imieniu własnym Zdrowych, Pogodnych Świąt 

Wielkanocnych pełnych nadziei, miłości, takiej wiary w sens życia, która jest nam radnym, seniorom 

tak bardzo potrzebna. Życzę radosnego, wiosennego nastroju, życzę odwagi do formułowania  

marzeń i siły do ich realizacji. Obyśmy jak najdłużej takowe marzenia mieli. Życzę spokojnego 

świętowania w gronie bliskich. Tak jak powiedziałam do Pana Burmistrza, Wesołego Alleluja. 

Wszystkiego co dobre. Pani Teresa, proszę bardzo. 

 

 Radna Teresa Haratym - Korzystając z okazji, że jesteśmy, dużo klubów tu jest, zapraszam 

serdecznie na spotkanie takie integracyjne, przy muzyce 22.04 (sobota). Proszę przekazać wszystkim 

klubom. Spotkanie będzie trwało od godz. 14:00 do godz. 21:00. 

 

 Radny Jan Pawelec – Wiceprzewodniczący Rady Seniorów - Wejście ile kosztuje? 

 

 Radna Teresa Haratym – 25,00 zł. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Wesołej zabawy. Dziękujemy 

bardzo. Tradycyjnie koszyczek własny. 25,00 zł od osoby. Bardzo proszę w tym punkcie Pan Jan. 

 

 Radny Jan Pawelec – Wiceprzewodniczący Rady Seniorów - Słuchajcie. Wszyscy radni 

dostali ode mnie grafiki dyżurów. Jeśli komuś coś nie pasuje, to proszę do mnie dzwonić i będziemy 
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tą sytuację poprawiać. Z tych dyżurów proszę sporządzać notatki w formie króciutkiej jakie tam były 

zapytania, ile osób było i w ogóle. To wszystko. Dziękuje bardzo. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Dziękuję. Czy ktoś z Państwa 

radnych w punkcie sprawy różne, wolne wnioski? Nie widzę. 

 

Ad. 11. Zakończenie obrad sesji. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Zatem zamykam obrady IV sesji 

Rady Seniorów Miasta Krasnystaw. Dziękując gościom za przybycie, młodzieży i wszystkiego 

dobrego. Wesołych, Radosnych Świąt i spotkania następnego w dobrych nastrojach. Dziękuję. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował:      Przewodnicząca Rady Seniorów 

 

Iwona Surma                                   /-/ Urszula Hus 

 


